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Emmi Salminen poistuu klo 18.18

Leevi Henna
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Ida Ranki
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Janne Rajamäki

Jimi Rytkönen

Maria Malinen

Janica Luukkanen

Matilda Hell

Iitu Koivisto

Maija Hakkarainen poistuu klo 18.00

Aada Kaari

Annastiina Sahlberg



Linnea Jylhä

Silja Hyrkkänen

Meija Narikka

Lotta Kauhanen

Kaisa-Mari Salminen

Noora Metsälehto

Elina Pulkkinen

Siiri Nissinen

Jonne Selänpää

Heidi Tyrväinen

Oona Iivonen

Elisa Ruoppa

Sonja Holm

Alex Kivi

Tiia Helminen

Jonna Jormalainen

Saku Virtanen

Aaro Frank poistuu klo 18.05

Niko Torniainen poistuu klo 18.05

Eero Kokkarinen

Kerttu Parantainen

Tuukka Suni saapuu klo 16.28 ja poistuu klo 18.01

Maiju Lintulahti saapuu klo 16.49 ja poistuu klo 19.04

1. KOKOUKSEN AVAUS

Atte Urama avaa kokouksen ajassa 16.20.

2. KOKOUKSEN TOTEUTUS



Kokous toteutetaan lähitoteutuksella. Kokousta voi seurata myös etäyhteyksin zoomin

kautta, mutta tällöin ei ole ääni- eikä puheoikeutta. Kokouksessa on paikalla 47

henkilöä sen alkaessa.

Atte Urama kertoo syyskokouksen käytänteet sekä säännöt.

3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Kokouksesta on ilmoitettu ja kokous on kutsuttu koolle voimassa olevien

ohjesääntöjen ja yhdistyksen sääntöjen mukaisesti. Kokouskutsu liitteineen on jaettu

sekä nettisivuilla että Instagramissa 5.11.

Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi.

5. KOKOUKSEN PUHEENJOHTAJAN, SIHTEERIEN,

PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN VALINTA

Atte Urama ehdottaa kokouksen puheenjohtajaksi Lucas Hellströmiä, joka hyväksyy

ja täten valitaan kokouksen puheenjohtajaksi.

Eero Kokkarinen ehdottaa sihteereiksi Marianna Palolaa ja Lotta Seppästä, jotka

hyväksyvät ja täten valitaan kokouksen sihteereiksi.

Veera Hynninen ehdottaa pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Sonja Holmia

sekä Sara Kangassuota, jotka hyväksyvät ja täten valitaan pöytäkirjantarkastajiksi

sekä ääntenlaskijoiksi.

6. TOIMINTASUUNNITELMA 2025

Tuukka Suni saapuu klo 16.28.



Pedago ry:n puheenjohtajisto esittelee toimintasuunnitelman vuodelle 2025.

Lucas Hellström avaa ja sulkee keskustelun jokaisen tavoitteen ja toimenpiteen

välissä.

Pöytäkirjaan on koottu tarkemmin kohdat, joista syntyi keskustelua.

Janne Rajamäki kysyy kohdan Talous ensimmäisen tavoitteen toimenpiteestä

Kirjanpitoa ja maksuliikennettä toteutetaan selkeästi ja huolellisesti.

Maksuliikenteessä hyödynnetään Kide.app- ja SumUp-palveluita, ja kirjanpidossa

käytetään kirjanpitoon tarkoitettua ohjelmaa, että pitääkö kirjanpito-ohjelma

määrittää toimintasuunnitelmassa.

Atte Urama selventää, että talousvastaava voi päättää, mitä kirjanpito-ohjelmaa

käyttää, kunhan se on lainmukainen.

Maiju Lintulahti saapuu klo 16.50 Tapahtumatoiminnan käsittelyn aikana.

Keskustelua syntyy Toimintasuunnitelmassa olevasta tapahtumakalenterista:

Matilda Hell kysyy, pitäisikö Toimintasuunnitelmaan lisätä myös Fuksisitsit.

Fuksisitsit voidaan järjestää, vaikka niitä ei ole mainittuna Toimintasuunnitelmassa.

Jonna Jormalainen kysyy, pitäisikö Toimintasuunnitelmaan lisätä Punahaalarisitsit,

jotka on perinteisesti järjestetty keväisin. Saku Virtanen mainitsee, että ei tarvitse,

sillä sen järjestäminen riippuu muistakin ainejärjestöistä eikä ole välttämättä Pedagon

järjestämä tapahtuma tulevana vuonna.

Elina Pulkkinen kysyy, voisiko huhtikuulle lisätä Pedagon kotibileet. Olivia Haataja

mainitsee, että se kuuluu osaksi Vapun perinnetapahtumia.



Maiju Lintulahti kysyy, voisiko tapahtumakalenteriin lisätä myös tapahtumia

Mielenterveysviikolle, sillä tänä vuonna niitä olisi kaivattu. Saku Virtanen mainitsee,

että tästä voisi kirjoittaa testamentteihin sen sijaan, että mainitaan

Toimintasuunnitelmassa. Ei siis lisätä tätä Toimintasuunnitelmaan.

Toimintasuunnitelma hyväksytään vuodelle 2025.

Tauko 17.10-17.23

7. TALOUSARVIO 2025

Atte Urama esittelee Talousarvion vuodelle 2025.

Talousarvio käsitellään toiminnan sektoreiden mukaan, ja Lucas Hellström avaa ja

sulkee keskustelun jokaisen kohdan jälkeen.

Pöytäkirjaan kirjataan kohdat, joista syntyy keskustelua syyskokouksen aikana.

Lucas Hellström pohtii Jäsenmaksuihin ja avustuksiin liittyvää kohtaa

Toiminta-avustukset ja kysyy, miksi Pedago saa avustuksia JYY:ltä 500€, kun Abakus

ry saa vähemmän. Hän pohtii myös, onko avustus suurempi, kun Pedago täytti tänä

vuonna pyöreitä. Silloin summa ei voisi olla ensi vuonnakin suurempi. Atte Urama ei

osaa vastata tähän ja pyytää kysymään asiasta Jyyn järjestöasiantuntijalta Petro

Pitkäseltä.

Aapo Nikula kysyy tuotemyynnin kohdalla, voisiko johonkin lisätä Pedagon varoja,

jotta haalarit olisivat fukseille edullisemmat. Atte Urama ehdottaa, että ei muokata

sitä Talousarvioon vaan annetaan tulevalle hallitukselle vapaus pohtia asiaa

tarkemmin. Jonna Jormalainen tuo esiin, että sponsorien hankkiminen on todella

tärkeää haalarien hinnan alentamiseen ja kannustaa kannustaa fukseja yhteistyöhön

sponsorien hankkimiseen. Hän oli oman pääaineensa ainejärjestössä (Magna carta)

saanut haalarit hintaan 11€ hyvän sponsoroinnin myötä. Maria Malinen mainitsee, että

alhainen hinta voi johtua myös siitä, että haalareita tilataan Magna Cartaan

vähemmän, kun taas Pedagossa sponsorirahat tulee jakaa useammalle haalarille.

Jatkossa voisi pohtia, voisiko sponsorit maksaa summan haalarikohtaisesti.



Sonja Holm mainitsee, että maailmantilanne on vaikea sponsoreiden hankkimisen

kannalta, mutta tänä vuonna on saatu kaksi uutta sponsoria.

Lucas Hellström kysyy, mikä on Sumup. Atte Urama kertoo sen olevan maksupääte.

Maija Hakkarainen ja Tuukka Suni poistuvat klo 18.00 Talousarvion

Tapahtumatoiminnan käsittelyn aikana.

Jimi Rytkönen kysyy tapahtumatoiminnan kohdalla Vapun menoista, että mistä

säästetään ensi vuonna 1000€, kun menot olivat tänä vuonna 4500€ ja arvio ensi

vuodelle 3500€. Atte Urama mainitsee, että ensi vuonna tehdään yhteistyötä

vapputapahtumissa ja jaetaan kuluja muiden ainejärjestöjen kanssa.

Talousarvio hyväksytään vuodelle 2025.

Niko Torniainen ja Aaro Frank poistuvat klo 18.05 Talousarvion käsittelyn jälkeen.

8. VUODEN 2025 HALLITUKSEN KOKO

Veera Hynninen ehdottaa hallituksen kooksi puheenjohtaja, varapuheenjohtaja ja 12

muuta hallituksen jäsentä. Tämä hyväksytään.

9. HALLITUS VUODELLE 2025

Atte Urama kertoo hallitukseen hakemisesta.

9.1. PUHEENJOHTAJA

Olivia Haataja ehdottaa Veera Hynnistä.

Veera Hynninen hyväksyy.

Jimi Rytkönen ehdottaa Aapo Nikulaa.

Aapo Nikula kieltäytyy.



Vuoden 2025 Pedagon puheenjohtajaksi valitaan Veera Hynninen. Veera

Hynninen pitää puheen valinnan jälkeen.

9.2. VARAPUHEENJOHTAJA

Olivia Haataja ehdottaa Maria Malista.

Maria Malinen hyväksyy.

Jimi Rytkönen ehdottaa Olivia Haatajaa.

Olivia Haataja kieltäytyy.

Vuoden 2025 varapuheenjohtajaksi valitaan Maria Malinen.

Tauko klo 18.15-18.25

Emmi Salminen poistuu klo 18.18.

Siiri Tarvus poistuu klo 18.23.

9.3. ENSIMMÄISEN VUOSIKURSSIN JÄSENET (3KPL)

Iida Ranki ehdottaa Siiri Lampista.

Siiri Lampinen hyväksyy.

Elina Pulkkinen ehdottaa Matilda Helliä.

Matilda Hell hyväksyy.

Saara Nurro ehdottaa Leevi Hennaa.

Leevi Henna hyväksyy.

Eero Kokkarinen ehdottaa Saara Nurroa.

Saara Nurro kieltäytyy.

Sonja Holm ehdottaa Alex Kiveä.

Alex Kivi hyväksyy.



Elisa Ruoppa ehdottaa Tiia Helmistä.

Tiia Helminen kieltäytyy.

Sonja Holm ehdottaa Aada Kaarta.

Aada Kaari kieltäytyy.

Essi Kurth ehdottaa Silja Hyrkkästä.

Silja Hyrkkänen kieltäytyy.

Sara Kangassuo ehdottaa Elina Pulkkista.

Elina Pulkkinen kieltäytyy.

Elisa Ruoppa ehdottaa Ida Rankia.

Ida Ranki kieltäytyy.

Sonja Holm ehdottaa Oona Iivosta.

Oona Iivonen kieltäytyy, sillä ei ole ensimmäisen vuosikurssin opiskelija.

Marianna Palola ehdottaa Janica Luukkasta.

Janica Luukkanen kieltäytyy.

Silja Hyrkkänen ehdottaa Iitu Koivistoa.

Iitu Koivisto kieltäytyy.

Elisa Ruoppa ehdottaa Kerttu Parantaista.

Kerttu Parantainen kieltäytyy.

Sara Kangassuo ehdottaa Aada Kaarta.

Aada Kaari kieltäytyy.

Eero Kokkarinen ehdottaa uudelleen Aada Kaarta.

Aada Kaari hyväksyy.



Sonja Holm ehdottaa Ninni Pasasta.

Ninni Pasanen kieltäytyy.

Leevi Henna ehdottaa Saara Nurroa.

Saara Nurro hyväksyy.

Janica Luukkanen ehdottaa Oona Alestaloa.

Oona Alestalo hyväksyy.

Elisa Ruoppa ehdottaa Ida Rankia.

Ida Ranki hyväksyy.

Marianna Palola ehdottaa Iitu Koivistoa.

Iitu Koivisto kieltäytyy.

Ehdokkaat saavat pitää kahden (2) minuutin puheenvuoron.

Tämän jälkeen äänestetään ensimmäisen vuosikurssin kiintiössä valittavista.

Äänestyksen myötä vuoden 2025 hallitukseen ensimmäisen vuosikurssin

edustajiksi valitaan

Siiri Lampinen (29 ääntä)

Matilda Hell (25 ääntä) sekä

Leevi Henna (24 ääntä).

Maiju Lintulahti poistuu klo 19.04.

9.4. MUUT JÄSENET

Essi Kurth ehdottaa Aapo Nikulaa.

Aapo Nikula hyväksyy.

Maria Malinen ehdottaa Olivia Haatajaa.

Olivia Haataja hyväksyy.



Essi Kurth ehdottaa Jonna Jormalaista.

Jonna Jormalainen hyväksyy.

Annastiina Sahlberg ehdottaa Linnea Jylhää.

Linnea Jylhä hyväksyy.

Mathilda Hell ehdottaa Janne Rajamäkeä.

Janne Rajamäki hyväksyy.

Leevi Henna ehdottaa Annastiina Sahlbergia.

Annastiina Sahlberg hyväksyy.

Jonne Selänpää ehdottaa Siiri Nissistä.

Siiri Nissinen hyväksyy.

Sonja Holm ehdottaa Alex Kiveä.

Alex Kivi hyväksyy.

Mathilda Hell ehdottaa Elisa Ruoppaa.

Elisa Ruoppa hyväksyy.

Leevi Henna ehdottaa Saara Nurroa.

Saara Nurro hyväksyy.

Aapo Nikula ehdottaa Jonne Selänpäätä.

Jonne Selänpää kieltäytyy.

Siiri Lampinen ehdottaa Ida Rankia.

Ida Ranki hyväksyy.

Olivia Haataja ehdottaa Atte Uramaa.

Atte Urama kieltäytyy.



Jimi Rytkönen ehdottaa Meija Narikkaa.

Meija Narikka kieltäytyy.

Lotta Kauhanen ehdottaa Sara Kangassuota.

Sara Kangassuo kieltäytyy.

Jimi Rytkönen ehdottaa Essi Kurthia.

Essi Kurth kieltäytyy.

Janne Rajamäki ehdottaa Eero Kokkarista.

Eero Kokkarinen hyväksyy.

Sara Kangassuo ehdottaa Noora Metsälehtoa.

Noora Metsälehto kieltäytyy.

Matilda Hell ehdottaa Oona Iivosta.

Oona Iivonen kieltäytyy.

Jimi Rytkönen ehdotti Aada Kaarta.

Aada Kaari kieltäytyy.

Eero Kokkarinen ehdottaa Lotta Seppästä.

Lotta Seppänen kieltäytyy.

Olivia Haataja ehdottaa Marianna Palolaa.

Marianna Palola kieltäytyy.

Jimi Rytkönen ehdottaa Saku Virtasta.

Saku Virtanen kieltäytyy.

Aapo Nikula ehdottaa Heidi Tyrväistä.

Heidi Tyrväinen kieltäytyy.

Janne Rajamäki ehdottaa Oona Alestaloa.



Oona Alestalo hyväksyy.

Veera Hynninen ehdottaa Kaisa-Mari Salmista.

Kaisa-Mari Salminen kieltäytyy.

Sara Kangassuo ehdottaa Elina Pulkkista.

Elina Pulkkinen kieltäytyy.

Lotta Kauhanen ehdottaa Sonja Holmia.

Sonja Holm kieltäytyy.

Maria Malinen ehdottaa Tiia Helmistä.

Tiia Helminen hyväksyy.

Sonja Holm ehdottaa Aada Kaarta.

Aada Kaari kieltäytyy.

Saku Virtanen ehdottaa Atte Uramaa.

Atte Urama kieltäytyy.

Maria Malinen ehdottaa Oona Iivosta.

Oona Iivonen kieltäytyy.

Essi Kurth ehdottaa Silja Hyrkkästä.

Silja Hyrkkänen kieltäytyy.

Annastiina Sahlberg ehdottaa Oona Iivosta.

Oona Iivonen hyväksyy.

Lotta Kauhanen ehdottaa Meija Narikkaa.

Meija Narikka kieltäytyy.

Veera Hynninen ehdottaa Lotta Kauhasta.

Lotta Kauhanen kieltäytyy.



Sonja Holm ehdottaa Jimi Rytköstä.

Jimi Rytkönen kieltäytyy.

Tauko 19.14-19.20.

Ehdokkaat pitävät (2) minuutin puheenvuorot.

Tämän jälkeen äänestetään vuoden 2025 muista hallituksen jäsenistä.

Ennen äänestystuloksen julkaisua siirrytään kohtaan 10 Toiminnantarkastajat

sekä kohtaan 11 META.

Tämän jälkeen palataan äänestyksen tuloksiin.

Äänestyksen myötä vuoden 2025 hallituksen jäseniksi valitaan

Olivia Haataja (39 ääntä)

Janne Rajamäki (35 ääntä)

Aapo Nikula (33 ääntä)

Annastiina Sahlberg (30 ääntä)

Siiri Nissinen (29 ääntä)

Eero Kokkarinen (29 ääntä)

Linnea Jylhä (28 ääntä)

Elisa Ruoppa (25 ääntä) ja

Saara Nurro (25 ääntä).

10. TOIMINNANTARKASTAJAT VUODELLE 2025

Veera Hynninen ehdottaa toiminnantarkastajiksi Matti Rautiaista ja Riitta Tallavaaraa,

varalle Johanna Kainulaista ja Marja Mäensivua. Tämä hyväksytään.

11. META



Atte Urama pyytää uutta hallitusta jäämään yhteiskuvaan kokouksen jälkeen.

Aapo Nikula kutsuu kokousväen kokousoluelle Revolutioniin.

Palataan kohtaan 9.4. Muut jäsenet.

12. KOKOUKSEN PÄÄTÖS

Lucas Hellström päättää kokouksen ajassa 19.54.


